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Reorganizacja w Oświacie
Autor: Wojniczanin - 11/13/2011 21:27
_____________________________________

Burmistrz wreszcie to powiedział. Chcą zamknąć szkoły w Milówce i Łoponiu oraz Gimnazja spoza
Wojnicza. 

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: mieszkaniec - 02/19/2012 10:16
_____________________________________

jj-Ty jesteś z Wojnicza. &quot;Wielka tajemnica Wojnicza&quot;-tam są ukryte pieniądze które szuka
burmistrz jak piszą internauci.

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: JKM - 02/19/2012 12:38
_____________________________________

jj napisał:

tylko pozazdrościć mieszkańcom Dębna, że ponad połowa budżetu ich gminy idzie na realizację jednego
tylko zadania.

Owszem, jest czego zazdrościć. Może właśnie dzięki temu Dębno ma zdolnych ludzi, którzy:

1. Mogą zostać Starostą W Brzesku, jak dyrektor GOK Andrzej Potępa

2. Wypromować swoją gminę przez coroczny, znaną w całej Polsce i poza jej granicami
Międzynarodowy Turniej Rycerski o Złoty Warkocz Tarłówny

3. Na zamku mają koncerty, wystawy, spotkania, muzeum, a nie Urząd Gminy.

4. Aż w tym kontekście wstyd wspominać o przyziemnych i podziemnych inwestycjach, takich jak
wodociągi i kanalizacja.
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Do tego, aby gmina żyła trzeba ludzi światłych. Do zadłużania i likwidowania szkół wystarczą nadęci
muzykanci i geodeci.

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: jj - 02/19/2012 17:03
_____________________________________

mieszkaniec napisał:

jj - jesteś złośliwy i jest czego zazdrościć.

Sąsiedzi radzą sobie dobrze, mają odremontowane szkoły, są dawno po reorganizacji, mają filje po
20-30 dzieci w szkole, a Tobie łyso. Co Ty taki mądry jesteś teraz. Co Ty zrobiłeś do tej pory aby było
lepiej. Masz dobre stanowisko. Ciepłą posadkę. 

Ja już domyślam się kto Ty jesteś.

są dawno po reorganizacji! oto i klucz do wszystkiego! nawet mój idol p. radny Jarkowski nie omieszkał
tego zauważyć na ostatniej sesji.

na marginesie mam jedną prośbę - uporczywe utożsamianie mnie z ulubionym pracownikiem gminy,
technikiem (o ile dobrze się orientuję) geodetą po prostu mnie obraża i będę wdzięczny za zaprzestanie
tego procederu:)

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: jj - 02/19/2012 17:06
_____________________________________

JKM napisał:

jj napisał:

tylko pozazdrościć mieszkańcom Dębna, że ponad połowa budżetu ich gminy idzie na realizację jednego
tylko zadania.

Owszem, jest czego zazdrościć. Może właśnie dzięki temu Dębno ma zdolnych ludzi, którzy:

1. Mogą zostać Starostą W Brzesku, jak dyrektor GOK Andrzej Potępa

 2 / 7



Nasz Wojnicz - Nasz Wojnicz
Wygenerowano: 19 July, 2025, 03:22

2. Wypromować swoją gminę przez coroczny, znaną w całej Polsce i poza jej granicami
Międzynarodowy Turniej Rycerski o Złoty Warkocz Tarłówny

3. Na zamku mają koncerty, wystawy, spotkania, muzeum, a nie Urząd Gminy.

4. Aż w tym kontekście wstyd wspominać o przyziemnych i podziemnych inwestycjach, takich jak
wodociągi i kanalizacja.

Do tego, aby gmina żyła trzeba ludzi światłych. Do zadłużania i likwidowania szkół wystarczą nadęci
muzykanci i geodeci.

Należy docenić zaangażowanie mieszkańców ościennych gmin w życie Gminy Wojnicz, ale łączenie
struktury budżetu ze zdolnościami mieszkańców to już drogi JKMie naprawdę nie przystoi. że tak
powiem kupy się nie trzyma kompletnie:)

ps. Ad 4. Z całym szacunkiem ale kanalizację to ja bym jednak chciał mieć (niemniej w zupełności
rozumiem, że Tobie ona do szczęścia nie jest potrzebna).

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: JKM - 02/27/2012 12:15
_____________________________________

Szanowny jj, proponuję abyś się wreszcie przestał trzymać kupy i przez chwilę pomyślał, co twierdzisz:
od czego Twoim zdaniem zależy wybór wójta (burmistrza, prezydenta), skarbnika (skarbniczki) i
konstruowanie budżetu, jak nie od zdolności mieszkańców gminy?

Zadłużać gminę to każdy potrafi, nawet Grek, więc może przestać udawać Greka i nie twierdzić, że
wszyscy mają takich mało zdolnych samorządowców, jak w naszej gminie. Jakieś przyczyny takiego
stanu rzeczy są i ja się ich dopatruję właśnie w zdolnościach mieszkańców i podatności na manipulację. 

Przez wiele lat niewielu było tak zdolnych radnych, żeby pytać o szczegóły konstruowania budżetu:
niektórzy byli radni do dziś opowiadają bzdury i tworzą mitologie, a jeden były radny już wie, jaka jest
prawda, ale musiała mu to dopiero napisać w raporcie o stanie finansów Sz. P. Kukla z Częstochowy.
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Sugestia (stronnicza) naprawy finansów przez likwidację &quot;NIERENTOWNYCH&quot; szkół
znalazła się w drugim raporcie, wykonanym także przez eksperta Krzysztofa Nowaka, który nie jest
mieszkańcem gminy Wojnicz.

To działania BórMiszcza Kurka dowodzą prawdziwości mojej tezy, że bez ekspertów z zewnątrz to nikt
nie wie co jak policzyć i zaplanować w budżecie gminy Wojnicz. 

Jak Szanowny jj taki zdolny i wyjątkowy, to niech wreszcie ujawni swoje zdolności i napisze, czy bierze
udział w tych akcjach i po której stronie, zamiast grzebać się w kupie, która coraz bardziej zaczyna
sublimować ze skutkiem skręcającym noski.

Ad Ad 4. Z całym szacunkiem, ale chyba Szanowny jj nie zrozumiał, co pisałem o kanalizacji.

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: jj - 02/27/2012 16:27
_____________________________________

Zgubiłeś wątek Drogi...

Dowodziłeś, że istnieje związek między wydawaniem połowy budżetu Gminy Dębno na realizację
jednego tylko zadania a zdolnościami mieszkańców. Można jedynie powiedzieć, że to co najmniej
wątpliwe dowodzenie.

W przeciwieństwie do Ciebie wcale nie uważam, żeby mieszkańcy Wojnicza nie byli zdolni. Nie wiem
jaki masz interes w tym aby ich obrażać?

Co do raportów: zdecydowanie większym szacunkiem darzę kogoś kto wydając publiczne pieniędze woli
poradzić się specjalisty i zastanowić trzy razy niż wydać je bezmyślnie opierając się na domysłach,
przypuszczeniach czy intuicji. 

Zresztą zapytam inaczej: gdybyś miał do czynienia z tak skomplikowaną materią jak finansowanie
oświaty (co pokazały wyliczenia zawarte w raporcie) i tak niekompetentymi pracownikami jak w
wojnickim GZEASie to na podstawie czego podejmowałbyś tak kluczowe decyzje? Ja bym jednak bał się
opierać na wyliczeniach firmowanych przez dyrektor GZEAS.
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Mam wrażenie, że czasem przydałoby Ci się, Drogi JKMie, opuścić wygodny fotel przed ekranem
monitora, na którym teoretyczne dywagacje wyglądają jak lek na całe zło i zetknąć się z realnymi
wyzwaniami codzienności:)

PS nie rozumiem dlaczego usilnie chcesz przypisać mnie jakiejś &quot;stronie&quot;? czyż to dlatego,
że patrzysz ze swej stronniczej perspektywy? jestem po swojej stronie:)

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: JKM - 02/28/2012 07:54
_____________________________________

jj napisał:

Zgubiłeś wątek Drogi...

Ani Wątku, ani Drogi nie zgubiłem...

Dowodziłem? Twierdziłem?  Co twierdziłem?  &quot;Patrz w kontrakt Mefistofilu...&quot;

od czego Twoim zdaniem zależy wybór wójta (burmistrza, prezydenta), skarbnika (skarbniczki) i
konstruowanie budżetu, jak nie od zdolności mieszkańców gminy?

Zgubiłeś pytajnik, Szanowny jj. Takie zguby przenoszą Cię w świat Don Kichota i potem musisz walczyć
z wiatrakami.

Od kiedy pytanie jest twierdzeniem albo dowodem??

Wcześniej pisałem:

Może właśnie dzięki temu Dębno ma zdolnych ludzi, którzy:

oraz pisałem o mało zdolnych samorządowcach:

może przestać udawać Greka i nie twierdzić, że wszyscy mają takich mało zdolnych samorządowców,
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jak w naszej gminie.

dopatrując się jednak przyczyn ich wyboru w manipulacji, jakiej ulegają zdolni mieszkańcy tej gminy.

W przeciwieństwie do Ciebie, Szanowny jj, staram się myśleć precyzyjnie, dlatego nie wyprowadzam
nieuprawnionych wniosków, takich jak ten:

W przeciwieństwie do Ciebie wcale nie uważam, żeby mieszkańcy Wojnicza nie byli zdolni. Nie wiem
jaki masz interes w tym aby ich obrażać?

Wiatraki, Don Kichocie (ot, zakatarzyłeś się wiosennie). Twierdzisz, że twierdzę, czego nie twierdzę, a
potem domagasz się ode mnie dowodu dla niewyrażonych twierdzeń
. Bawisz się przy okazji w głuchy telefon i zmieniasz treść moich tekstów stronniczo ( a jakże).

Wpadasz co rusz w logiczne pułapki, czym wydajesz świadectwo o swoich zdolnościach. A wszystko
przez to, że rozumowania przeprowadzasz trzymając się uporczywie kupy manipulacyjnych tez (o tym w
ostatnim akapicie). Bacz, abyś przypadkiem Ty nie obraził Wojniczan domniemaniem braku zdolności,
bo ja o nic takiego Szanownych Mieszkańców nie podejrzewam, wszak pisałem, że To działania
BórMiszcże Kurka dowodzą prawdziwości mojej tezy, że bez ekspertów z zewnątrz to nikt nie wie co jak
policzyć i zaplanować w budżecie gminy Wojnicz. 
, ale to dotyczy nie wszystkich Mieszkańców, ani nawet Dyrektorów szkół (bo Ci liczyć potrafią), ale 
tylko tych urzędników, którym się za to płaci, a których kompetencje BórMiszcz Jacek stawia w
wątpliwość, wzywając pomocy ekspertów z zewnątrz.

I obiecany ostatni akapit na temat kupy manipulacyjnych tez. Jakoś do tej pory nikomu (i Tobie także) ni
e przeszkadzało, że połowę budżetu wydaje się na finansowanie jednego zadania. Nagle zaczęło to
przeszkadzać, mimo, 
że przecież inaczej być nie może, bo to zadanie wynika z zadań własnych (czyli mocy ustawy) oraz jest
subwencjonowane (czyli gmina otrzymuje na to pieniądze od państwa). Gdzie jest manipulacja tą kupą?
Ano w tym, że inaczej być nie może. Nawet jak gmina przestanie być organem prowadzącym szkoły, to
także subwencja na oświatę będzie stanowiła połowę budżetu. 
Manipulacja tkwi także w pojęciu RENTOWNOŚCI
, bo ekspert ekonomista Krzysztof chyba nie był obecny na zajęciach z rentowności. 
Żadna szkoła publiczna nie jest przedsięwzięciem rentownym, 
z założenia
, chodzi jedynie o to, aby w taki sposób zracjonalizować wydatki na oświatę, żeby mieścić się w kwocie
subwencji.
Przez wiele lat wydawano na szkoły w gminie Wojnicz sumy ponad subwencję i 
to należy zmienić bez wylewania dziecka z kąpielą
. Może w pojęciu RENTOWNOŚCI znajduje się dodatkowe (ciche) założenie, że jak firma Mieszkanki
Bochni będzie organem prowadzącym, to ona potrafi wypracować pewną rentę. Skoro jednak ktokolwiek
może na szkole &quot;zarobić&quot; (wybacz kolokwializm), to dlaczego mają to być zdolni ludzie z
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Bochni, a nie zdolni ludzie z gminy Wojnicz. Czyżbyś, Szanowny jj, twierdził, że ich tu nie ma?

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: jj - 03/01/2012 08:28
_____________________________________

Gdybyś tak czasem zamiast rozwlekania prostych kwestii (i nadmiernego) ich ubarwiania zechciał krótko
i merytorycznie odnieść się do całości wpisu to byłoby wszystkim łatwiej.

============================================================================

Odp: Reorganizacja w Oświacie
Autor: JKM - 03/01/2012 09:05
_____________________________________

jj napisał:

Gdybyś tak czasem zamiast rozwlekania prostych kwestii (i nadmiernego) ich ubarwiania zechciał krótko
i merytorycznie odnieść się do całości wpisu to byłoby wszystkim łatwiej.

Ależ oczywiście, tyle, że łatwość nie jest moją ulubioną kategorią, Zwięzłość - owszem i dlatego ujmuję
tematy tak zwięźle, jak tylko się da, mając na względzie uwagi, aby było prosto. Mylisz rozwlekłość z
wyczerpaniem wątku (staram się odpowiadać zawsze wyczerpująco na dany temat).

&quot;Łatwa  droga prowadzi ku zatraceniu&quot;... przeważnie sensu.

Rozumiem jednak rozżalenie Szanownego jj, któremu łatwość i skróty przez ostępy nie wyszły tutaj
najlepiej.

============================================================================

 7 / 7


